
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 4.decembra 2024 o 18,00 hod.  

 
Prítomní:   Ladislav Jureček, Janette Škultétyová,  Daša Kalačová,  Ivan Kšiňan, Štefan  Mazák        
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Správa o výsledkoch kontroly HK za II. .polrok  2024 
7. Rozpočtové opatrenie č.3/2024 
8. Rozpočet obce Horné Naštice na roky 2025-2027. 
9. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Horné Naštice na rok 2025 s výhľadom na roky 

2026-2027 
10. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na  1.polrok 2025 
11. Návrh zásad hospodárenia s nákladmi  s majetkom obce Horné Naštice 
12. Návrh dodatku č. 1/2024 k VZN č.3/2015 
13. Vymenovanie inventarizačnej a vyraďovacej komisie  
14. Diskusia  
15. Záver  

 
 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní všetci piati poslanci obecného zastupiteľstva. 
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľa zápisnice bola  určená  Ing. Anna Cifrová 
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Daša Kalačová, Janette Škultétyová 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
Ladislav Jureček,  Štefan Mazák, Ivan Kšiňan  
Poslanci hlasovali: 
Za :  5                         Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia sa priebežne plnia.  Zostáva ešte 
uznesenie č.25/2024 zaslanie žiadosti na odkúpenie pozemkov pod chodníkmi  za l euro na  TSK do 
konca roka 2024. 
K bodu 6 
Správu o výsledkoch kontroly hlavného kontrolóra  za II. polrok predložila kontrolórka obce pani 
Mária Divékyová, keďže momentálne je PN správu prečítala Ing. Anna Cifrová. 



Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie. 
 
K bodu 7  
Rozpočtové opatrenie č.3/2024 predložila Ing. Cifrová v ktorom, informovala prítomných  o prijatej 
dotácii z ministerstva financií vo výške 4.576,-  a o dotáciii na detské ihrisko vo výške 9.443,- eur. 
Celkový príjem spolu vo výške 14.010. Celkový rozpočet po úprave zostal nezmenený, nakoľko 
boli znížené podielové dane  a príspevok na Ukrajinu spolu vo výške 14.010,- eur. 
Poslanci hlasovali nasledovne. 
Za : 5                          Proti : 0                                          Zdržal sa : 0   
K bodu 8  
Rozpočet obce na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027  bol zverejnený na úradnej tabuli, tak 
isto aj na stránke obce, poslanci mali možnosť pripomienkovať a vyjadriť sa k nemu. Rozpočet je 
vyrovnaný , t. zn.  príjmy sa rovnajú výdavkom. Oproti predchádzajúcemu roku je znížený cca 
o 100.000,- čo je zapríčinené zmenou financovania materských škôl od nového roku. 
Poslanci nemali žiadne pripomienky a rozpočet na rok 2025 s výhľadom  na roky 2026-2027 
jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
K bodu 9  
Stanovisko hlavného kontrolóra k predloženému rozpočtu predložila hlavná kontrolórka a prečítala 
ho  Ing. Cifrová. Na základe uvedených skutočnosti odporúčam obecnému zastupiteľstvu schváliť 
návrh rozpočtu obce na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027. 
Poslanci uvedené stanovisko vzali na vedomie. 
K bodu 10 
S plánom  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 1.polrok 2025  prítomných oboznámila Ing. 
Cifrová. Uvedený plán bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
K bodu 11 
Nové zásady hospodárenia s majetkom obce Horné Naštice predložil starosta obce Ing. Fodora, 
ktoré boli vypracované na základe podnetu z katastra. kde bol zakomponovaný osobitný zreteľ. 
Poslanci uvedené zásady  jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
K bodu 12 
Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom dodatku č.1/2024 k VZN č.3/2015 týka sa to hlavne 
poplatkov za komunálny odpad a sadzba dani z nehnuteľnosti . K uvedeným poplatkom sa vyjadril 
p. Hedera Jozef č.148, ktorý mal pripomienku, aby sa znížili sadzby za komunálny odpad občanom 
nad 70 rokov a občanom ZŤP. Uvedený návrh poslanci prijali a dodatok č.1/2024 k VZN č.3/2015 
jednohlasne prijali. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
K bodu 13 
Starosta obce vymenoval inventarizačnú komisiu a vyraďovaiu v nasledovnom zložení : 
Ladislav Jureček , Daša Kalačová, Štefan Mazák. 
Poslanci komisiu jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
K bodu 14 
Starosta obce oboznámil prítomných s dohodou o mimoškolskej činnosti s centrom voľného času 
v Bánovciach na Bebravou. Uvedenú dohodu poslanci jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali:  



Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
Ďalej prítomných oboznámil so zmluvou s kúpeľmi Trenčianske Teplice- kúpele v regióne, kde 
majú naši občania možnosť využiť zľavy v jednotlivých kúpeľných domoch až 50%. Uvedené 
kúpele jednoznačne dal do pozornosti aj p. Jozef Hedera č.148, ktorý túto možnosť pravidelne 
využíva , ďalej poďakoval starosti a poslancom obce, že išli v ústrety starším občanom a znížili 
poplatky za komunálny odpad z 35,- eur na 25,- Pán starosta  informoval prítomných, že bol 
zakúpený štiepkovač dreva, nakoľko stále nie je doriešená skládka odpadu na družstve. Tento 
štiepkovač dreva si budú môcť občania zapožičať, bude určený pracovník, ktorý bude tento stroj 
obsluhovať a vykonávať tieto služby pre občanov. 
Od nového roka je obec povinná zberať aj textil, preto bola uzatvorená zmluva s Ekocharitou, ktorá 
bude túto službu vykonávať. Občania bude vopred oboznámení kedy bude tento zber šatstva 
prebiehať. 
Ešte prítomných starosta informoval, že obec Uhrovské Podhradie má enormný záujem založiť 
futbalový oddiel, a keďže nemajú futbalové ihrisko, oslovili  nás . Poslanci aj starosta obce im vyšli 
v ústrety a súhlasili s prenájmom šatní aj ihriska. Podrobnejšie informácie ohľadom prenájmu budú 
zahnuté  v zmluve o prenájme. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
Ďalej boli prítomní informovaní, že v sobotu 7.decembra bude Mikuláš v kultúrnom dome a na 
zájazd do Zakopaného je stále málo prihlásených, takže sa ruší. 
V diskusii p. Hedera č.148 pripomenul, ako bola vysporiadaná cesta od Jurečeka po škôlku a ďalší 
úsek za mostom smerom k družstvu stále nie je vysporiadaný. V budúcnosti sa bude na tom 
pracovať oslovíme geodetov, prisľúbil pán starosta. 
Keďže ďalších pripomienok ani návrhov už nebolo pán starosta sa poďakoval prítomným za ich 
konštruktívnu diskusiu a diskusiu ukončil.  
K bodu 15 
Záverom poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva 
ukončil. 
  
 
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    
   
 
Overovatelia:   Janette Škultétyová....................................     Daša Kalačová ..................................                        
 
 


